
 Innkalling til Norsk Cavalierklubb`s Årsmøte 

2019 

 

Torsdag 4.6.2020 kl.18.00 

Skype-møte 

Dagsorden: 

 

1. Valg av møtedirigent 

2. Valg av 2 referenter og 2 personer til å skrive under protokollen 

3. Valg av tellekorps, 3 personer 

4. Godkjenning av innkalling 

5. Årsberetning for 2019 

6. Regnskap for 2019 budsjett for 2020 og 2021 

7. Innkomne saker/Forslag 

8. Valg 

  



5. Årsberetning for 2019 

 

 

ÅRSBERETNING FOR NORSK CAVALIERKLUBB 2019 

 

1. STYRET 

Styret i perioden 01.01.2019 – 27.04.2019 

Leder:  Aud Schønning 

Nestleder.  Liv Anne Klubben 

Styremedlem: Inger Pettersen 

Styremedlem: Christel Hagen 

Styremedlem: Tina Lindnes 

Varamedlem: Unni Lima Olsen 

Varamedlem: Tove Fernås 

Varamedlem: Susanne Adelsten 

 

Styret i perioden 28.04.2019 – 31.12.2019 

Leder:  Aud Schønning 

Nestleder:  Liv Anne Klubben 

Styremedlem: Kari Skarpsno 

Styremedlem: Christel Hagen 

Styremedlem: Inger Pettersen 

Varamedlem: Tove Fernås 

Varamedlem:  Unni Lima Olsen 

Varamedlem:  Unni Myrset 

 

2. ØKONOMI 

 

Norsk Cavalierklubb har god økonomi. Viser til revidert regnskap. 

 

3. CAVALIEREN 



 

Det er gitt ut 4 nummer av Cavalieren. Redaksjonen har bestått av, Elin Nahanni Leikvangmoen, 

Unni Myrset og Helen Eikeland. 

 

4. HJEMMESIDE OG FACEBOOKSIDER 

Webmaster er Unni Myrset. Det er også egen Face book side for oppdrettere på oppdretterlisten 

i Norsk Cavalierklubb. 

 

5. KLUBBENS MEDLEMMER 

Medlemstallet for klubben pr. 31.12.2019 var 926. 

 

6. MØTER OG SEMINARER 

Medlem av avlsrådet var vår representant i en debatt om etisk hundeavl i regi av 

veterinærhøyskolens studentorganisasjon 12. februar 2019. 

Planlagt oppdretterseminar i Trondheim måtte avlyses grunnet for få påmeldte deltagere. 

Det ble arrangert et oppdrettermøte via Skype der Jens Haggstrøm holdt foredrag om 

Cavalierens hjertefeil og styret informerte om nye avlsretningslinjer. 

I februar 2019 var leder og nestleder på møte med Nordic Cavalier Union. Møtet ble holdt i 

Danmark og det ble informert om det danske hjerteprogrammet. 

 

7. STYRETS SAMLINGER 

Det er gjennomført 6 styremøter i løpet av året. Styremøtene er hovedsakelig avholdt via telefon.  

 

8. UTSTILLINGER 

Det ble avholdt 3 utstillinger i 2019: 

Norsjø 25.05.2019 antall påmeldte 76. Dommere Maxine Fox-Shone og Gordon Inglis, England 

Norsjø 26.05.2019 antall påmeldte 78. Dommere Maxine Fox-Shone og Gordon Inglis, England 

Lillehammer 17.08.19, antall påmeldte 33. Dommer Mona Selbach 

 

9. KOMITEER 

Utstillingskomite:   

Medlemmer i perioden 01.01.19 – 27.04.19: Tina Lindnes, Unni Olsen, Tove Fernås og Susanne 

Adelsten. 

Medlemmer i perioden: 28.04.2019 – 31.12.2019: Unni Olsen, Kari Skarpsno og Tove Fernås 



10. AVLSRÅD 

Medlemmer i avlsrådet har vært: Aud Schønning, Liv Anne Klubben, Hans Hansen, Iren Rudshaug 

og Annette Bakken Stokka 

 

10.5.2020 

 

  

Aud Schønning  Liv Anne Klubben Kari Skarpsno 

Leder   Nestleder  Styremedlem 

 

Christel Hagen  Inger Pettersen 

Styremedlem  Styremedlem 

 

Styrets forslag til vedtak: Årsberetningen for 2019 godkjennes.  



6. Regnskap for 2019, budsjett for 2020 og 2021 
 

RESULTAT 

 

 

Budsjett 2019 Resultat 2019 Budsjett 2020 Budsjett 2021

Salg annonser/Blad 1 000kr                 1 100kr                1 000kr                  1 000kr                     

Momskompensasjon 25 000kr               23 584kr              25 000kr                23 000kr                   

Renteinntekter

Oppdretterliste 8 000kr                 8 000kr                  8 000kr                     

Medlemskontingent 280 000kr             260 900kr            290 000kr              290 000kr                 

Oppdretterseminar/oppdretterkurs 50 000kr               3 000kr                60 000kr                60 000kr                   

Annen driftsinntekt 4 000kr                 4 000kr                  4 000kr                     

Sum inntekter 368 000kr             288 584kr            388 000kr              386 000kr                

Kostnader
Kontor 5 000kr                 982kr                   5 000kr                  5 000kr                     

Telefon/mob.telefon 5 000kr                 4 189kr                5 000kr                  5 000kr                     

Datautgifter 10 000kr               9 652kr                10 000kr                10 000kr                   

Porto Cavalieren

Cavalieren  80 000kr               83 373kr              80 000kr                80 000kr                   

Helseaktiviteter 30 000kr               30 000kr                30 000kr                   

Tilskudd møter /konferanser (oppdr.seminar) 80 000kr               80 000kr                60 000kr                   

Oppdretterkurs 40 000kr               40 000kr                40 000kr                   

Avlsrådkurs 10 000kr                10 000kr                   

Styret, reiser, møter 75 000kr               58 813kr              75 000kr                50 000kr                   

Regnskapskostnader 8 000kr                 8 000kr                8 000kr                  8 500kr                     

Diverse kostnader 10 000kr               10 000kr                10 000kr                   

Antatt underskudd utstillinger 15 000kr               15 000kr                10 000kr                   

Utstillinger 14 798kr              15 000kr                   

Ulike kommiteer 3 000kr                 3 000kr                  3 000kr                     

Godtgjørelse til Styret 4 500kr                 4 500kr                4 500kr                  4 500kr                     

Utgifter Stand Dog4All 15 000kr               15 000kr                10 000kr                   

Småannskaffelse 5 000kr                 5 000kr                  5 000kr                     

Styret og komiteer 4 000kr                 4 000kr                  4 000kr                     

Oppdrettermøte 9 221kr                10 000kr                   

Reklame/annonser 5 700kr                 5 700kr                  5 000kr                     

Bankgebyrer + ørediff 5 000kr                 2 780kr                5 000kr                  2 780kr                     

Premier og sløyfer 7 000kr                 11 915kr              7 000kr                  7 000kr                     

Avgift raseklubenes fellesallianse 1 000kr                 1 000kr                  1 000kr                     

Trykking årsmøtepapirer

Sum kostnader 408 200kr             208 221kr            418 200kr              385 780kr                

Sum Driftsresultat -40 200kr              80 363kr              -30 200kr               220kr                        

ANNEN RENTEINNTEKT 3 299kr                

Renteinntekter

Sum annen renteinntekter 3 299kr                

VERDIENDR.MARKEDSB.OMLØPSM.

Overskudd utstillinger

Overskudd utstilling Lillestrøm

Sum verdiendr.markedsb.omløpsm.

ANNEN FINANSKOSTNAD

Utstilling Rogaland 2 109kr                

Sum ANNEN FINANSKOSTNAD 2 109kr                

SUM ORDINÆRT RESULTAT 85 772kr              



Balanse 2019 og 2018 

 

  

BALANSE PR. 31.12.2019
2019 2018

KORTSIKTIGE FORDRINGER

NKK fordring inntekt utstilling 6 787

Sum KORTSIKTIGE FORDRINGER 6 787 0

KONTANTER BANKINNSKUDD OG LIGNENDE

Bank 1594.37.10268 444 816 341 570

Bank 1638.04.03734 32 859 48 846

Bank 1503.27.24008 10 067 10 062

Bank 1503.27.24032 3 3

Bank 1503.27.24059 1 006 1 006

Bank 1503.27.24083 7 7

Bank 1503.27.24105 495 495

Bank 1503.03.41233 11 297 21 674

Bank 1503.03.41241 12 565 12 558

Sun KONTANTER OG BANKINNSKUDD OG LIGNENDE 513 117 436 221

Sum Omløpsmidler 519 904 436 221

Sum Eiendeler 519 904 436 221

EGENKAPITAL 490 346 404 574

LEVERANDØRGJELD

Samlekonto kreditor 21 558 19 064

Sum LEVERANDØRGELD 21 558 19 064

ANNEN KORTSIKTIG GJELD

Utstilling Rogaland 2 109

Gjeld til Marthe Bøhmer 2 474

Påløpt kostnad (regnskap) 8 000 8 000

Sum ANNEN KORTSIKTIG GJELD 8 000 12 583

Sum KORTSIKTIG GJELD 29 558 31 647

SUM GJELD & EGENKAPITAL 519 904 436 221



Revisors beretning 

Til årsmøtet i Norsk Cavalierklubb 

Uttalelse til regnskapet for 2019 

Årets resultat / balanse pr 31.12.2019:  

Fremlagt regnskap for regnskapsåret 2019 viser et overskudd på kr. 85.772,-. Bokført balansesum pr 

31.12.2019 viser kr. 519.904,-, hvor eiendelssiden stort sett består av bankinnskudd. 

Utdrag av utførte revisjonshandlinger: 

• Utgående saldoer på bank er avstemt mot årsoppgaver fra bank. 

• Det er på stikkprøvebasis kontrollert at kostnader og inntekter er dokumentert med bilag og 

at de er relevante for NCK. 

• At innbetalt medlemskontingent er i henhold til de satser som er vedtatt for 2019. 

øvrige kommentarer: 

• Det er tidligere år anbefalt å skriftliggjøre rutiner og retningslinjer som praktiseres med 

tanke på regnskap og økonomistyring. Da klubben har hatt store oppgaver med helseutford-

ring/registrering og tiltak er ikke dette blitt prioritert, Anbefalingen om dette gjelder fort-

satt. 

De utførte revisjonshandlingene har ikke avdekket feil eller mangler i regnskapet. 

Jeg mener at dokumentasjonen for regnskapet og regnskapsføringen er i samsvar med 

regnskapsbestemmelser og at det fremlagte regnskap kan fastsettes som Norsk 

Cavalierklubb årsregnskap for 2019. 

Årnes, 23.04.2020 

 

Bente S. Bakken 

Valgt revisor NCK 



Styrets forslag til vedtak: Årsregnskapet for 2019 og budsjettene for 2020 og 2021 godkjennes slik de 

foreligger. 

 

7. Innkomne saker 
 

7.1. Forslag fra styret – Cavalieren 

Vi lever i en tid da mer og mer blir digitalisert, også medlemsblader. Inntil nå har vi valgt å trykke 

Cavalieren og sende det til medlemmene i posten. I forbindelse med koronasituasjonen, vil vi nå gi ut 

et nummer av bladet digitalt. 

Styret mener at vi bør åpne for å levere bladet digitalt til dem som ønsker det, også etter korona. I 

første omgang foreslås det at medlemmene i prøveperiode selv får velge om de ønsker å få bladet i 

posten eller digitalt. På årsmøtet for 2020 i 2021 kan årsmøtet bestemme hva som videre skal skje i 

forhold til digitalisering av Cavalieren. 

Styrets forslag til vedtak: Fra og med Cavalieren nr.3 i 2020 og til med Cavalieren nr.2 i 2021 åpner 

klubben for at medlemmene selv kan velge om de ønsker bladet i posten eller digitalt. Styret får i 

oppgave å finne en god ordning og et godt system for digital distribusjon av Cavalieren. Spørsmålet 

om digitalisering av Cavalieren behandles på nytt i 2021. 

 

7.2. Forslag fra Nina Kallekleiv - patellaregler 

Jeg minner om at kravet om patella 0/0 er avtalt å revurderes på årsmøtet. Patella er ikke et utbredt 
problem. Patella grad 1 vil ikke føre til noen ulemper/symptomer for hunden. Patella grad 1 er tillatt i 
alle andre land. Patella  grad 1 er for veterinærer uforståelig at ikke kan brukes i avl dersom hunden 
fyller både hjerte og alderskravet. Patella grad 1 er tillatt i NKK sitt regelverk og annet avlsteori.  
 
Det å ha et absolutt krav på patella vil føre til utelukkelse av hunder med gode hjerter, god livslengde 
og gode sm statuser.  På den måten vil et absolutt krav ift patella være skadelig for progresjon i hjer-
te og sm status for rasen.  
 
Jeg foreslår at patella går fra krav til å bli veiledende. Videre at veiledningen bør ha en ordlyd som 
feks: 
 
Alle hunder skal være testet for patella luksasjon. Testen må være foretatt fra tidligst 12 mnd alder. 
Grad 0 og 1 tillates i avl. Fortrinnsvis bør en hund med grad 1 kombineres med en partner med grad 
0. 
 

Styrets forslag til vedtak: Forslag til Nina Kallekleiv vedtas, men med følgende endring: Alle hunder 

skal være testet for patella luksasjon. Testen må være foretatt fra tidligst 12 mnd alder. Grad 0 og 1 

tillates i avl. En hund med grad 1 skal kombineres med en annen hund som har grad 0 på begge ben. 

 

 

7.3. Forslag fra Nina Kallekleiv - valpepris 

Valpeprisen bør settes opp. Det er dyrere å avle ift helsetester, det er dyrere å kjøpe avlsdyr, det er 

dyrere og vanskeligere å finne avlspartner. Cavalier er den strengeste rasen å avle. Etterspørselen er 



enorm. Blandingshunder med Cavalier koster mer enn en renraset Cavalier. Pris antydning foreslås til 

25.000. 

 

Styrets forslag til vedtak: Anbefalt valpepris økes til kr 20.000,-, gjeldende fra 01.09.2020. 

 

 

7.4. Forslag fra Nina Kallekleiv - oppdretterseminarene 

Hvis oppdretterseminar er obligatorisk, må det kunne holdes over web. Dette for at alle skal kunne 

delta uavhengig av geografiske forhold, økonomi, helse, forpliktelser på hjemmebane etc. Dette vil 

virke inkluderende og positivt for rasen og fellesskapet.  

Avstanden mellom oppdrettere har økt, lojaliteten har sunket, det er mye kritikk og negativitet. Obli-

gatoriske møter/kurs over web vil møte oppdrettere der de er, være positivt og kunne bidra til å snu 

en negativ utvikling.  

Samfunnet er endret. Mange møter og kurs går via web. Det er supert at det er krav om at oppdret-

tere skal holde seg oppdatert på rasen, og det må gjerne sikres ved obligatorisk deltakelse. Men det 

må være tilgjengelig web tilgang til alt av obligatoriske møter/kurs. På denne måten kan også klub-

ben arrangere flere kurs/ møter og bruke i sin fremstilling ift nkk, samfunnskritikere, veterinærer etc. 

økt antall kurs og økt deltakelse.  

 

Styrets forslag til vedtak: Saken utsettes. Årsmøtet ber styret vurdere fordeler og ulemper ved digi-

tale oppdretterseminaret og legge fram et forslag til årsmøtet i 2021. 

 

 

7.5. Forslag fra Nina Kallekleiv – status for 3-åringer i hjertematrisen 

Status for 3 åring med 3 åring bør gå over til akseptabel i hjertematrisen, uten behov for godkjen-

ning, spesielt dersom besteforeldre er over 6 år med fri attest ved 6 år. Vi må søke å ha en god varia-

sjon i genpoolen i rasen. Vi må ikke ekskludere flere avlshunder eller kombinasjoner enn høyst nød-

vendig. En for liten variasjon i genpoolen er en rases verste fiende.  

 

Styrets forslag til vedtak: I hjertematrisen er status ved dagens akseptabel/ok for kombinasjoner 

med en eller begge foreldre u.a. ved 6-årsalder. Status i hjertematrisen endres derfor ikke.  

 

 

7.6. Forslag fra Nina Kallekleiv – pris på mri scanning ifm avl 

Klubben bør forsette arbeidet for å få til en avls mri scanning med en avls mri scanning pris, slik de 

har i andre land,  dvs at en vanlig mri scanning basert på symptomer for utredning koster vanlig pris, 

mens en avls scanning har en annen og mye lavere pris. Dette er scanning på en hund uten sympto-

mer for å gradere sm, cm, psom, ventrikler.  

Videre gir noen andre land en kuttet pris ved tilfeller: hvis veterinær raskt ser sm over 2mm stoppes 

scanningen. Pga det betyr at attesten ikke vil være nyttig ift fri fra sm og ikke kan nyttes. Det betales 

da gjerne halv pris av avls scanning pris. 

 

Styrets forslag til vedtak: Årsmøtet ber styret arbeide videre for å få avtaler med lavere priser for mri 

scanning i forbindelse med avl på cavalier. 



8. Valg 

Styrets leder og nestleder har meddelt valgkomiteen at de begge ønsker å gå ut av styret etter årets 

årsmøte (de ble i fjor valgt for to år). I tillegg går Christel Hagen ut etter to år som styremedlem. Ved 

årets valg skal det derfor velges leder, et styremedlem for et år og et styremedlem for to år. I tillegg 

skal det velges varamedlemmer.  

Vi har mottatt følgende innstilling fra valgkomiteen: 

Leder: Kari Skarpsno (2 år) 

Styremedlem: Inger Pettersen (1 år) 

Styremedlem: Unni Lima Olsen (1 år) 

Styremedlem: Unni Myrset (2 år) 

Styremedlem: Ingrun Hagen (2 år) 

 

Varamedlem: Jannicke Sunndal (1 år) 

Varamedlem: Janne Larsen (1 år) 

Varamedlem: Judith Beate Stenehjem (1 år) 

 

Valgkomiteen: Hans Hansen (2 år) 

Helen Eikeland (2 år) 

Jeanette Johansen (valgt for 2 år i fjor, 1 år gjenstår) 

Varamedlem: Edith Gjerde (1 år) 

 

Revisor: Bente Bakken (ikke på valg) 

Vararevisor: Lise Gran Henriksen (ikke på valg) 

  



Stemmeseddel 

Ved forhåndsstemming legges stemmeseddelen i en anonymisert konvolutt, som igjen legges i en ny 

konvolutt med tydelig avsenderadresse og medlemsnummer.  

Stemmeseddelen sendes til: Kari Skarpsno, Rønnålgarda 7, 2164 Skogbygda eller til 
kariskarpsno@hotmail.com 

 

Verv Navn Info JA NEI 

Valg til styret: 
(Ett kryss per kandidat) 

  

Styreleder (2 år) Kari Skarpsno Valgkomiteens innstilling   

Styremedlem (2 år) Ingrun Hagen Valgkomiteens innstilling   

Styremedlem (2 år) Unni Myrset  Valgkomiteens innstilling   

Styremedlem (1 år) Unni Olsen Valgkomiteens innstilling   

Styremedlem (1 år) Inger Pettersen Valgkomiteens innstilling   

Varamedlem (1 år) Jannicke Sunndal Valgkomiteens innstilling   

Varamedlem (1 år) Janne Larsen Valgkomiteens innstilling   

Varamedlem (1 år) Judith Beate Stenehjem Valgkomiteens innstilling   

 

Valg til valgkomité: 

(Ett kryss per kandidat) 

  

Leder (valg for 2 år)  Hans P.C.Hansen Valgkomiteens innstilling   

Medlem (valgt for 2 
år, 1 år gjenstår) 

Jeanette Johansen Ikke på valg   

Medlem valgt for 2 år) Helen Eikeland Valgkomiteens innstilling   

     

Varamedlem (1 år) Edith Gjerde Valgkomiteens innstilling   

     

Valg revisor/vararevisor: 

(Ett kryss per kandidat) 

  

Revisor (valgt for 2 år, 
1 år gjenstår) 

Bente Bakken Valgkomiteens innstilling   

     

Vararevisor (1 år) Lise Gran Henriksen Valgkomiteens innstilling   

 


